
 

 

 

P R O T O K Ó Ł   NR  XLI/2014 

z posiedzenia Sesji Rady Gminy KROŚCIENKO WYŻNE 

sporządzony w dniu 5 listopada 2014 roku 
 

 

Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 1230 z przerwą 10-minutową w godz. 1350 - 1400 i trwało 

do godz. 1500. 

Siedzibą posiedzenia była sala narad Urzędu Gminy Krościenko Wyżne. 

 

Obecni radni wg załączonej listy obecności. Obecnych 14 radnych. Nieobecni radni: Jacek 

Frydrych – usprawiedliwiony. 

 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

      - Jan Omachel 

      - Alicja Fejkiel-Guzik 

      - Grażyna Rugiełło 

      - Teresa Rygiel 

      - Lucyna Liput 

 

      - Rafał Przymusiński 

 

      - Anita Fal 

 

      - Marta Such 

 

      - Dorota Frydrych 

 

 

      - Stanisława Pytlak 

 

(lista obecności w załączeniu) 

 - Wójt Gminy Krościenko Wyżne, 

- Sekretarz Gminy Krościenko Wyżne, 

- Skarbnik Gminy Krościenko Wyżne, 

- Radca Prawny Urzędu Gminy Krościenko Wyżne, 

- Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej  

w Krościenku Wyżnym, 

- Kierownik Gminnego Ośrodka Sportu i Rekreacji  

w Krościenku Wyżnym, 

- Dyrektor Gminnej Biblioteki Publicznej w Krościenku 

Wyżnym, 

- Dyrektor Publicznej Szkoły Podstawowej im. Jana 

Pawła II w Krościenku Wyżnym, 

- Pełniąca obowiązki Dyrektora Samorządowego 

Przedszkola im. Wandy Chotomskiej w Krościenku 

Wyżnym, 

- Przedstawiciel Samodzielnego Publicznego Gminnego 

Zakładu Opieki Zdrowotnej w Krościenku Wyżnym. 

 
 

 

 Wójt Gminy Krościenko Wyżne, 

 

Proponowany porządek obrad:  
 

1. Otwarcie obrad.  

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z poprzednich sesji.  

5. Informacja Wójta Gminy za okres międzysesyjny o realizacji wniosków i uchwał oraz 

wydanych zarządzeniach. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Rocznego Programu Współpracy Gminy 

Krościenko Wyżne z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi 

w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego  

i o wolontariacie na 2015 rok. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłaty za wpis do rejestru żłobków 

i klubów dziecięcych. 
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8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy bezpłatnego 

użytkowania nieruchomości stanowiącej własność Parafii Rzymsko-Katolickiej  

pw. św. Marcina w Krościenku Wyżnym. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia minimalnych stawek czynszu za dzierżawę 

nieruchomości oraz najem lokali i budynków użytkowych znajdujących się w zasobie 

Gminy Krościenko Wyżne. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad umarzania, odraczania i rozkładania na 

raty należności pieniężnych mających charakter cywilnoprawny, przypadających 

Gminie Krościenko Wyżne oraz jej jednostkom podległym. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Krościenko Wyżne 

na 2014 rok. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zarządzenia poboru podatku rolnego od osób fizycznych 

w drodze inkasa, określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zarządzenia poboru podatku leśnego od osób fizycznych 

w drodze inkasa, wyznaczenia inkasentów i określenia wysokości wynagrodzenia za 

inkaso. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie podatku od nieruchomości. 

15. Przyjęcie informacji z działalności Samorządowego Przedszkola im. Wandy 

Chotomskiej w Krościenku Wyżnym, Publicznej Szkoły Podstawowej im. Jana Pawła 

II w Krościenku Wyżnym oraz Publicznego Gimnazjum w Krościenku Wyżnym  

w roku szkolnym 2013/2014. 

16. Informacja Wójta Gminy o stanie realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 

2013/2014. 

17. Podsumowanie V kadencji Rady Gminy Krościenko Wyżne. 

18. Wolne wnioski, interpelacje i zapytania. 

19. Zamknięcie sesji. 

 

Ad. 1. 

 Rozpoczynając XLI ostatnią w kadencji Sesję Rady Gminy Krościenko Wyżne 

Przewodniczący Rady – Antoni Dębiec otworzył obrady, powitał wszystkich radnych oraz 

obecnych na posiedzeniu. 

 

Ad. 2. 

 W drugim punkcie proponowanego porządku obrad prowadzący posiedzenie – Antoni 

Dębiec na podstawie listy obecności stwierdził, że na sesji można podejmować prawomocne 

uchwały. Zauważył, że w sesji uczestniczy 13 radnych Gminy Krościenko Wyżne. 

 

Ad. 3. 

 Następnie przystąpiono do przyjęcia proponowanego porządku obrad. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Spraw Obywatelskich złożył wniosek o zmianę 

proponowanego porządku obrad, tj. aby: 

1) po pkt 5 w brzmieniu: Informacja Wójta Gminy za okres międzysesyjny o realizacji 

wniosków i uchwał oraz wydanych zarządzeniach, wprowadzić pkt w brzmieniu: 

„6. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy”; 
 

Wójt Gminy złożył wniosek o zmianę proponowanego porządku obrad tj. aby: 

2) po pkt 16 w brzmieniu: Informacja Wójta Gminy o stanie realizacji zadań oświatowych  

w roku szkolnym 2013/2014, wprowadzić pkt w brzmieniu: 
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„17. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia do wykonania części zadań z zakresu 

właściwości Powiatu Krośnieńskiego – „Zimowe utrzymanie dróg powiatowych  

w 2015 roku”; 

3) dotychczasowe punkty 17-19 proponowanego porządku obrad realizować jako punkty 

18-20. 

 

Wobec braku innych wniosków do proponowanego porządku obrad przystąpiono do 

przegłosowania wniosku złożonego przez Przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury  

i Spraw Obywatelskich oraz Wójta Gminy tj.: 

 

1)  wprowadzenia pkt w brzmieniu: 

„6. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy.” 

W głosowaniu jawnym uczestniczyło 13 radnych: 

- „za” głosowało 13 radnych, 

- „przeciw” – 0 radnych, 

- „wstrzymało się” od głosu 0 radnych, 

 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że ww. wniosek został przyjęty. 

 

2) wprowadzenia pkt w brzmieniu: 

„17. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia do wykonania części zadań z zakresu 

właściwości Powiatu Krośnieńskiego – „Zimowe utrzymanie dróg powiatowych w 2015 

roku.” 

W głosowaniu jawnym uczestniczyło 13 radnych: 

- „za” głosowało 13 radnych, 

- „przeciw” – 0 radnych, 

- „wstrzymało się” od głosu 0 radnych, 

 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że ww. wniosek został przyjęty. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy przystąpił do przegłosowania całości porządku obrad 

wraz z naniesionymi zmianami. W głosowaniu jawnym uczestniczyło 13 radnych: 

- „za” głosowało 13 radnych, 

- „przeciw” – 0 radnych, 

- „wstrzymało się” od głosu 0 radnych, 

 

wobec czego Rada Gminy Krościenko Wyżne przyjęła porządek obrad XLI Sesji Rady 

Gminy Krościenko Wyżne w następującym brzmieniu: 

 

Porządek obrad:  
 

1. Otwarcie obrad.  

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z poprzednich sesji.  

5. Informacja Wójta Gminy za okres międzysesyjny o realizacji wniosków i uchwał oraz 

wydanych zarządzeniach. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Rocznego Programu Współpracy Gminy 

Krościenko Wyżne z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi  
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w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego  

i o wolontariacie na 2015 rok. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłaty za wpis do rejestru żłobków 

i klubów dziecięcych. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy bezpłatnego 

użytkowania nieruchomości stanowiącej własność Parafii Rzymsko-Katolickiej  

pw. św. Marcina w Krościenku Wyżnym. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia minimalnych stawek czynszu za dzierżawę 

nieruchomości oraz najem lokali i budynków użytkowych znajdujących się w zasobie 

Gminy Krościenko Wyżne. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad umarzania, odraczania i rozkładania na 

raty należności pieniężnych mających charakter cywilnoprawny, przypadających 

Gminie Krościenko Wyżne oraz jej jednostkom podległym. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Krościenko Wyżne 

na 2014 rok. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zarządzenia poboru podatku rolnego od osób fizycznych  

w drodze inkasa, określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie zarządzenia poboru podatku leśnego od osób fizycznych  

w drodze inkasa, wyznaczenia inkasentów i określenia wysokości wynagrodzenia za 

inkaso. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie podatku od nieruchomości. 

16. Przyjęcie informacji z działalności Samorządowego Przedszkola im. Wandy 

Chotomskiej w Krościenku Wyżnym, Publicznej Szkoły Podstawowej im. Jana Pawła II 

w Krościenku Wyżnym oraz Publicznego Gimnazjum w Krościenku Wyżnym  

w roku szkolnym 2013/2014. 

17. Informacja Wójta Gminy o stanie realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 

2013/2014. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia do wykonania części zadań z zakresu 

właściwości Powiatu Krośnieńskiego – „Zimowe utrzymanie dróg powiatowych  

w 2015 roku 

19. Podsumowanie V kadencji Rady Gminy Krościenko Wyżne. 

20. Wolne wnioski, interpelacje i zapytania. 

21. Zamknięcie sesji. 

 

Ad. 4. 

Następnie przystąpiono do przyjęcia protokołu z poprzedniej sesji. 

 

Radni nie zgłosili wniosków i uwag do protokołu Nr XL/2014 z XL sesji Rady Gminy 

Krościenko Wyżne z dnia 26 września 2014 r., wobec czego Przewodniczący Rady Gminy – 

Antoni Dębiec zarządził głosowanie nad jego przyjęciem. W głosowaniu jawnym 

uczestniczyło 13 radnych: 

- „za” przyjęciem protokołu głosowało 12 radnych, 

- „przeciw” – 0 radnych, 

- „wstrzymał się” od głosu 1 radny. 

 

w związku z powyższym Rada Gminy Krościenko Wyżne przyjęła PROTOKÓŁ 

NR XL/2014 z XL Sesji Rady Gminy Krościenko Wyżne z dnia 26 września 2014 r.  
 

Ad. 5. 

 Następnie przystąpiono do realizacji punktu w brzmieniu: „Informacja Wójta Gminy 

za okres międzysesyjny o realizacji wniosków i uchwał oraz wydanych zarządzeniach”. 
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Wójt Gminy – Jan Omachel zaznaczył, że w związku z zbliżającym się do końca rokiem 

kalendarzowy, a co za tym idzie równocześnie kończącym się rokiem budżetowy, zbliżają się 

do końca realizacji wszystkie zadania inwestycyjne zaplanowane w budżecie gminy na 2014 

rok, w związku z czym:  

1) w tym tygodniu nastąpi odbiór modernizowanego budynku Ochotniczej Straży 

Pożarnej w Krościenku Wyżnym. Rozliczenie ww. inwestycji nastąpi do 15 listopada 

br; 

2) w związku z zakończonymi pracami kończy się również etap składania wniosków  

o refundację kwot w zakresie prac związanych z termomodernizacją budynku Domu 

Ludowego i Urzędu Gminy Krościenko Wyżne; 

3) w dalszym ciągu trwają prace remontowe przy budynku Domu Spółdzielczego.  

W związku z opóźnieniem w pracach wykonawca wystąpił o przedłużenie terminu 

realizacji zadania. Prace przy budynku Domu Spółdzielczego powinny zakończyć się 

końcem listopada; 

4) dobiegają końca prace przy budynku Ośrodka Zdrowia przy ul. Szkolnej. Prace te 

przebiegają zgodnie z planem i powinny zakończyć się w ustalonym terminie.  

 

Następnie Wójt Gminy – Jan Omachel przedstawił informację o wydanych zarządzeniach 

w okresie międzysesyjnym, tj. w okresie od dnia 30 września 2014 r. do dnia 31 października 

2014 r. (informacja w załączeniu).  

 

W otwartej dyskusji głos zabrał radny Paweł Lorens, który odnosząc się do ZARZĄDZENIA 

NR III /531/ 2014 z dnia 31 października 2014 r. w sprawie zakończenia zadania 

inwestycyjnego o nazwie: „Modernizacja dróg dojazdowych do gruntów rolnych w obrębie 

Krościenko Wyżne - działki o nr. ewidencyjnych 4118, 2463”, zapytał o położenie  

ww. działek. 

Wójt Gminy – Jan Omachel wyjaśnił, że działka o nr ewidencyjnym 4118 stanowi drogę 

prowadzącą do przepompowni i znajduje się za Ośrodkiem Zdrowia. Dodał, że droga ta 

została wyasfaltowana na długości 260 metrów. Natomiast  działka oznaczona numerem 

ewidencyjnym 2463 stanowi przedłużenie ścieżki pieszo-rowerowej w kierunku Iskrzyni,  

do granicy z gminą Korczyna. 

 

Więcej głosów nie zabrano. 

 

Ad. 6.  

Następnie przystąpiono do realizacji punktu w brzmieniu: Podjęcie uchwały w sprawie 

rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Spraw Obywatelskich – Jan Omachel 

przypomniał zgromadzonym, iż na XL sesji w dniu 26 września 2014 r. Rada Gminy 

Krościenko Wyżne zleciał Komisji Oświaty, Kultury i Spraw Obywatelskich rozpatrzenie 

przedmiotowej skargi. Ponadto przypomniał, że zlecenie rozpatrzenia zasadności ww. skargi 

przez Komisję Oświaty nastąpiło z uwagi na fakt, że w skład Komisji Rewizyjnej (liczącej  

3 członków) wchodzi dwóch członków Komisji Konkursowej, powołanej do przeprowadzenia 

konkursu na stanowisko Dyrektora Samodzielnego Publicznego Gminnego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Krościenku Wyżnym. Przewodniczący Komisji Oświaty poinformował, iż na 

posiedzeniu w dniu 7 października 2014 r. Komisja Oświaty, Kultury i Spraw Obywatelskich 

dokonała analizy zarzutów zgłoszonych przez skarżącego w skardze. Na posiedzeniu tym 

Komisja uznała wniesioną przez skarżącego skargę za bezzasadną. 
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Następnie Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Spraw Obywatelskich odczytał 

stanowisko Komisji dotyczące rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy w sprawie 

przeprowadzenia postępowania konkursowego na stanowisko Dyrektora Samodzielnego 

Publicznego Gminnego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Krościenku Wyżnym (stanowisko 

Komisji w załączeniu). 

 

W trakcie odczytywania stanowiska Komisji przez Przewodniczącego Komisji Oświaty, 

Kultury i Spraw Obywatelskich, na salę narad przybyła radna Agnieszka Prugar-Nowak.  

Od tej chwili w sesji uczestniczyło 14 radnych. 

 

Po odczytaniu stanowiska Komisji, Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Spraw 

Obywatelskich przedstawił projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność 

Wójta Gminy. Nadto Przewodniczący Komisji Oświaty odczytał uzasadnienie stanowiące 

załącznik do przedmiotowej uchwały (projekt uchwały w załączeniu). 

 

W otwartej dyskusji głosów nie zabrano. Wobec czego Przewodniczący Rady Gminy 

zarządził głosowanie nad projektem uchwały. W głosowaniu jawnym uczestniczyło 

14 radnych: 

-  „za” głosowało 12 radnych, 

- „przeciw” – 0 radnych, 

- „wstrzymało się” od głosu 2 radnych. 

 

wobec czego Rada Gminy Krościenko Wyżne podjęła UCHWAŁĘ NR XLI/ 303 /2014  

w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy (uchwała w załączeniu). 

 

Ad. 7. 

W kolejnym punkcie posiedzenia przystąpiono do podjęcia uchwały w sprawie 

uchwalenia Rocznego Programu Współpracy Gminy Krościenko Wyżne z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 

2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2015 rok. 

 

Wójt Gminy – Jan Omachel przedstawił projekt ww. uchwały (projekt uchwały  

w załączeniu). Stwierdził on, że art. 5a ust. 1 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności 

pożytku publicznego i o wolontariacie (Dz.U. z 2014 poz. 1118 z późn. zm.) nakłada na radę 

gminy obowiązek przyjęcia niniejszego Programu do dnia 30 listopada roku poprzedzającego 

okres jego obowiązywania. Wójt wyjaśnił, że na podstawie ZARZĄDZENIA  

NR III/522/2014 z dnia 9 października 2014 r. w sprawie przeprowadzenia konsultacji 

projektu „Programu Współpracy Gminy Krościenko Wyżne z organizacjami pozarządowymi 

oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r.  

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2015 rok” przedmiotowy Program 

został skonsultowany z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami 

prowadzącymi działalność pożytku publicznego. Konsultacje te odbyły się w terminie  

od 10 października do 17 października br. i w okresie ich trwania nie zgłoszono żadnych 

uwag ani opinii, które uzasadniałby dokonanie stosownych zmian. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy – Antoni Dębiec poprosił o przedstawienie opinii 

Komisji do projektu uchwały: 

1) Radny Jan Omachel – Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Spraw 

Obywatelskich stwierdził, że Komisja w dniu 3 listopada 2014 r. pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały – oddano 5 głosów „za” (jednogłośnie). 
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Radni nie zabrali głosu, wobec czego Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie nad 

projektem uchwały. W głosowaniu jawnym uczestniczyło 14 radnych: 

-  „za” głosowało 14 radnych (jednogłośnie), 

- „przeciw” – 0 radnych, 

- „wstrzymało się” od głosu 0 radnych, 

 

wobec czego Rada Gminy Krościenko Wyżne podjęła UCHWAŁĘ NR XLI/ 304 /2014  

w sprawie uchwalenia Rocznego Programu Współpracy Gminy Krościenko Wyżne  

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy 

z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2015 

rok (uchwała w załączeniu).  

 

Ad. 8. 

W dalszej części posiedzenia przystąpiono do realizacji punktu w brzmieniu: Podjęcie 

uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłaty za wpis do rejestru żłobków i klubów 

dziecięcych. 

 

Sekretarz Gminy – Alicja Fejkiel-Guzik przedstawiła projekt ww. uchwały (projekt uchwały 

w załączeniu). Stwierdziła ona, że zgodnie z art. 26 ustawy z dnia 4 lutego 2011r. o opiece 

nad dziećmi w wieku do lat 3 (Dz. U. z 2013 r. poz. 1457) prowadzenie żłobka i klubu 

dziecięcego wymaga wpisu do rejestru żłóbków i klubów dziecięcych prowadzonego przez 

wójta, burmistrza lub prezydenta miasta właściwego ze względu na miejsce prowadzenia 

takiego żłobka lub klubu. Dlatego też przedmiotowy projekt uchwały zakłada określenie 

wysokości opłaty za dokonanie wpisu do tego rodzaju rejestru. Sekretarz Gminy wyjaśniła,  

że wysokość opłaty za wpis do rejestru żłobków i klubów dziecięcych nie może przekroczyć 

50% minimalnego wynagrodzenia za pracę, w związku z czym przedmiotowy projekt 

uchwały przewiduje ustalenie odpłatność za dokonanie wpisu w wysokości 200,00 zł. 

Ponadto poinformowała, że rejestr żłobków i klubu dziecięcych jest jawny i podlega 

ogłoszeniu w Biuletynie Informacji Publicznej Gminy, która go prowadzi. Uzupełniając 

swoją wypowiedź dodała, iż wszelkie zmiany dokonywane w rejestrze w tym również 

wykreślenie z rejestru są z mocy ustawy zwolnione z opłat. Sekretarz Gminy wyjaśniła,  

iż projekt przedmiotowej uchwały powstał na skutek powziętej informacji dotyczącej chęci 

prowadzenia przez mieszkańca naszej gminy tego rodzaju działalności. Z tej przyczyny, aby 

nie utrudniać prowadzenia takiego żłobka lub klubu dziecięcego proponuje się podjęcie 

przedmiotowej uchwały. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy – Antoni Dębiec poprosił o przedstawienie opinii 

Komisji do projektu uchwały: 

1) Radny Jan Omachel – Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Spraw 

Obywatelskich stwierdził, że Komisja w dniu 3 listopada 2014 r. pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały – oddano 5 głosów „za” (jednogłośnie). 

 

W otwartej dyskusji Przewodniczący Rady – Antoni Dębiec zapytał, czy przedmiotowy 

projekt uchwały związany z ustaleniem wysokości opłaty za wpis do rejestru żłobków 

 i klubów dziecięcych związany jest ze żłobkiem, jaki powstał przy ul. Północnej. 

 

Sekretarz Gminy – Alicja Fejkiel-Guzik odpowiadając na pytanie Przewodniczącego Rady 

potwierdziła, że ww. projekt związany jest m.in. ze żłobkiem jaki powstał przy tej ulicy.  

 

Następnie Przewodniczący Rady – Antoni Dębiec zapytał, czy do Urzędu Gminy wpłynął już 

przedmiotowy wniosek o dokonanie takiego wpisu. 
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Wójt Gminy – Jan Omachel wyjaśnił, że wniosek o dokonanie wpisu jeszcze nie wpłynął. 

Jednakże należy przyjąć, że w najbliższym czasie zostanie on złożony, bowiem rozmawiał już 

z osobą, która zainteresowana jest prowadzeniem tego rodzaju działalności. Dodał,  

iż rozmowa ta dotyczyła m. in. ewentualnej pomocy finansowej. 

 

Radny Zdzisław Omachel zapytał, czy do prowadzenia żłobka lub klubu dziecięcego ustawa 

obligatoryjnie przewiduje dofinansowanie wynoszące minimum 85 %. 

 

Sekretarz Gminy – Alicja Fejkiel-Guzik wyjaśniła, że nie jest to obligatoryjne, tak jak ma  

to miejsce w przypadku prowadzenia przedszkoli niepublicznych. Obecnie osoby prywatne 

prowadzące tego rodzaju działalność mogą otrzymać dotację celową z budżetu gminy, 

jednakże decyzję o tym podejmuje Rada Gminy. 

 

Pozostali radni nie zabrali głosu, wobec czego Przewodniczący Rady Gminy zarządził 

głosowanie nad projektem uchwały. W głosowaniu jawnym uczestniczyło 14 radnych: 

-  „za” głosowało 14 radnych (jednogłośnie), 

- „przeciw” – 0 radnych, 

- „wstrzymało się” od głosu 0 radnych, 

 

wobec czego Rada Gminy Krościenko Wyżne podjęła UCHWAŁĘ NR XLI/ 305 /2014  

w sprawie ustalenia wysokości opłaty za wpis do rejestru żłobków i klubów dziecięcych 
(uchwała w załączeniu).  

 

Ad. 9. 

 Następnie przystąpiono do podjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

umowy bezpłatnego użytkowania nieruchomości stanowiącej własność Parafii Rzymsko-

Katolickiej pw. św. Marcina w Krościenku Wyżnym. 

 

Wójt Gminy – Jan Omachel przedstawił projekt ww. uchwały (projekt uchwały  

w załączeniu). Stwierdził on, że przedmiotowy projekt uchwały związany jest wnioskiem 

księdza Proboszcza dotyczącym udzielenia pomocy przy ewentualnej budowie parkingu przy 

budynku Domu Parafialnego w Krościenku Wyżnym. Nadto wyjaśnił, iż tego rodzaju pomoc 

może odbyć się jedynie przy założeniu, że gmina stanie się właścicielem tego parkingu. 

Dlatego też ksiądz Proboszcz wystąpił z wnioskiem do Kurii Metropolitarnej w Przemyślu  

o wyrażenie zgody na podpisanie umowy użytkowania części działki z przeznaczeniem na 

urządzenie parkingu. W związku z tym, że Kuria Metropolitarna w Przemyślu taką zgodę 

wyraziła, powstał projekt przedmiotowej uchwały. Ponadto Wójt wyjaśnił, iż działania 

mające na celu zawarcie takiej umowy z Kurią Metropolitarną przekraczają swym zakresem 

czynności zwykłego zarządu wójta, wobec czego wymagają zgody Rady Gminy na ich 

dokonanie. Wójt zaznaczył również, że parking przy Kościele jest bardzo potrzebny,  

a podpisanie powyższej umowy stanowi dodatkową możliwość urządzenia parkingu dla 

Publicznej Szkoły Podstawowej i Publicznego Gimnazjum. Wójt nadmienił, że koncepcja 

urządzenia parkingu zostanie przedstawiona w stosownym projekcie, a urządzenie parkingu 

niewątpliwie nastąpi z korzyścią dla mieszkańców całej gminy. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy – Antoni Dębiec poprosił o przedstawienie opinii 

Komisji do projektu uchwały: 

1) Radny Zdzisław Omachel – Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów stwierdził, 

że Komisja w dniu 4 listopada 2014 r. pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały – 

oddano 3 głosy „za” (jednogłośnie). 
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W otwartej dyskusji głos zabrał radny Paweł Lorens, który zapytał czy znajdujący się przy 

parkingu zakład pogrzebowy posiada własny parking, czy też będzie korzystał z parkingu jaki 

w tym miejscu powstanie. 

 

Wójt Gminy – Jan Omachel wyjaśnił, że przed budynkiem, w którym mieści się zakład 

pogrzebowy jest kilka miejsc parkingowych, których planowany parking z pewnością nie 

obejmie. Ponadto wyjaśnił, że umowa użytkowania obejmuje jedynie część działki  

o powierzchni 35 arów, z czego jak wynika z załącznika graficznego do przedmiotowego 

projektu uchwały teren ten nie zostanie w całości wykorzystany, bowiem należy zachować 

odpowiednią odległość m. in. od budynku Domu Parafialnego jak również od lipy 

stanowiącej pomnik przyrody. Wójt zaznaczył, że kwestia urządzenia parkingu zostanie 

zlecona projektantowi, który opracuje projekt zagospodarowania tego terenu. 

 

Radny Edward Marszałek stwierdził, iż urządzenie parkingu stanowi bardzo cenny pomysł, 

jednakże zaznaczył, iż należy zwrócić uwagę na kilka istotnych elementów. Podkreślił,  

że przede wszystkim należy przed zatwierdzeniem projektu dokonać jego konsultacji, aby 

było wiadome, że chodzi o zapewnienie dojazdu do szkoły. Dodał, że jeżeli chodzi  

o usytuowanie samego parkingu od strony Domu Parafialnego należy szczególną uwagę 

zwrócić na lipę, stanowiącą pomnik przyrody. Radny zaznaczył, iż martwi go łatwość z jaką 

wycina się drzewa na Krościenku, zwłaszcza jeżeli chodzi o grunty znajdujące się  

w zarządzie parafii. Z tego powodu należy zwrócić szczególną uwagę na kwestie zachowania 

pomnika przyrody oraz fragmentów zieleni. Radny zaznaczył, że w sporządzonym projekcie 

parkingu należy nadto uwzględnić możliwość dojazdu do szkoły dla ciężkiego sprzętu, 

takiego jak np. wóz straży pożarnej. Stwierdził, że ze względu na kwestię zapewnienia 

bezpieczeństwa szkoła winna być dostępna także z uwagi na możliwość zapewnienia 

ewentualnej ewakuacji. Zasygnalizował, że kwestia ta była niejednokrotnie poruszana na 

posiedzeniach sesji rady gminy. W związku z tym zaproponował, aby zanim projekt zostanie 

zatwierdzony, każdy mieszkaniec Krościenka miał prawo do jego wglądu, aby uniknąć 

niepotrzebnych komentarzy. Radny podkreślił, że kwestia urządzenia parkingu stanowi 

poważną sprawę z uwagi na fakt, że w sobotę i niedzielę z parking ten w większości będzie 

wykorzystywany przez parafian, natomiast w pozostałe dni będzie służył obywatelom. 

 

Wójt Gminy – Jan Omachel stwierdził, że przyjmuje uwagi zgłoszone przez radnego. 

 

Przewodniczący Rady Gminy – Antoni Dębiec stwierdził, że urządzenie w tym miejscu 

parkingu to bardzo dobre rozstrzygnięcie. Dodał, że parking przy szkole nie jest zbyt duży,  

a w godzinach szczytu jest tam ciasno. Dlatego dodatkowy parking rozwiązałby tę sprawę,  

w szczególności, że miejsca nad Wisłokiem nie ma zbyt dużo. Ponadto parking może być 

bardzo potrzebny, choćby z powodu dokonania w przyszłej kadencji modernizacji boiska 

piłkarskiego znajdującego się przy szkole. 

 

Pozostali radni nie zabrali głosu, wobec czego Przewodniczący Rady Gminy zarządził 

głosowanie nad projektem uchwały. W głosowaniu jawnym uczestniczyło 14 radnych: 

-  „za” głosowało 14 radnych (jednogłośnie), 

- „przeciw” – 0 radnych, 

- „wstrzymało się” od głosu 0 radnych, 

 

wobec czego Rada Gminy Krościenko Wyżne podjęła UCHWAŁĘ NR XLI/ 306 /2014  

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy bezpłatnego użytkowania 
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nieruchomości stanowiącej własność Parafii Rzymsko-Katolickiej pw. św. Marcina  

w Krościenku Wyżnym (uchwała w załączeniu).  

 

Ad. 10. 

 W następnym punkcie posiedzenia przystąpiono do podjęcie uchwały w sprawie 

ustalenia minimalnych stawek czynszu za dzierżawę nieruchomości oraz najem lokali  

i budynków użytkowych znajdujących się w zasobie Gminy Krościenko Wyżne. 

 

Wójt Gminy – Jan Omachel przedstawił projekt ww. uchwały (projekt uchwały  

w załączeniu). Stwierdził on, że wprowadzona do porządku obrad uchwała, jest wynikiem 

błędu jaki powstał w UCHWAŁE NR XXVII/ 219 /2013 Rady Gminy Krościenko Wyżne  

z dnia 30 czerwca 2013 r. dotyczącej tej samej kwestii. Błąd ten dotyczył § 1 ust. 1 pkt 2 

cytowanej uchwały, gdzie za dzierżawę dla nieruchomości użytkowanych rolniczo i użytków 

zielonych wyznaczono kwotę 0,08 zł netto kwartalnie za 1 m2. Obecny projekt uchwały 

przewiduje w tym miejscu kwotę 0,01 zł. Wójt wyjaśnił, że błąd ten stanowi wynik pomyłki 

rzeczoznawcy w zakresie określenia wartości dla nieruchomości wykorzystywanych  

do produkcji rolnej. Wójt zaznaczył, że kwoty w wysokości oszacowanej przez rzeczoznawcę 

zostały przyjęte jako podstawa określenia ww. stawek, w związku z czym zachodzi potrzeba 

dokonania ich korekty. Wójt stwierdził, że w obecnym stanie rzeczy kwoty stanowiące 

podstawę obliczenia czynszu dzierżawczego przewyższają swą wartością kwotę podatku 

należnego za określoną powierzchnię działki. Wobec powyższego, w związku z faktem,  

że rzeczoznawca wystąpił z wnioskiem o sprostowanie wartości określonej w § 1 ust. 1 pkt 2 

uchwały z dnia 30 czerwca 2013 roku, należy dokonać stosowanej korekty, zgodnie  

z proponowanym, projektem uchwały. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy – Antoni Dębiec poprosił o przedstawienie opinii 

Komisji do projektu uchwały: 

1) Radny Zdzisław Omachel – Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów stwierdził, 

że Komisja w dniu 4 listopada 2014 r. pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały – 

oddano 3 głosy „za” (jednogłośnie). 

 

Radni nie zabrali głosu, wobec czego Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie nad 

projektem uchwały. W głosowaniu jawnym uczestniczyło 14 radnych: 

-  „za” głosowało 14 radnych (jednogłośnie), 

- „przeciw” – 0 radnych, 

- „wstrzymało się” od głosu 0 radnych, 

 

wobec czego Rada Gminy Krościenko Wyżne podjęła UCHWAŁĘ NR XLI/ 307 /2014  

w sprawie ustalenia minimalnych stawek czynszu za dzierżawę nieruchomości oraz 

najem lokali i budynków użytkowych znajdujących się w zasobie Gminy Krościenko 

Wyżne (uchwała w załączeniu).  

 

Ad. 11. 

 W dalszej części posiedzenia przystąpiono do realizacji punktu w brzmieniu: Podjęcie 

uchwały w sprawie określenia zasad umarzania, odraczania i rozkładania na raty należności 

pieniężnych mających charakter cywilnoprawny, przypadających Gminie Krościenko Wyżne 

oraz jej jednostkom podległym. 

 

Wójt Gminy – Jan Omachel przedstawił projekt ww. uchwały (projekt uchwały  

w załączeniu). Stwierdził on, że w związku z wejściem w życie 1 stycznia 2014 roku nowych 

rozporządzeń Komisji Europejskiej w sprawie stosowania art. 107 i 108 Traktatu  
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o funkcjonowaniu Unii Europejskiej w zakresie stosowania pomocy de minimis koniecznym 

staje się dostosowanie uchwały dotyczącej udzielania ulg w spłacie należności 

cywilnoprawnych do obecnie funkcjonujących przepisów unijnych. Ponadto Wójt wyjaśnił, 

że projekt przedmiotowej uchwały został przedstawiony celem zaopiniowania Prezesowi 

Urzędu Ochrony Konkurencji i Konsumenta, który w piśmie z dnia 18 września 2014 roku 

przedstawił pisemne zastrzeżenia. 

 

Następnie Wójt Gminy – Jan Omachel odczytał pismo Prezesa Urzędu Ochrony Konkurencji  

i Konsumenta z dnia 18 września 2014 r. Wójt wyjaśnił, że zastrzeżenia Prezesa Urzędu  

w zakresie projektu uchwały dotyczyły jedynie określenia czasu obowiązywania 

przedmiotowej uchwały. W związku z powyższym w projekcie uchwały zakreślono termin jej 

obowiązywania do 30 czerwca 2021 roku, tj. zgodnie z czasem obowiązywania 

rozporządzenia Komisji nr 1407/2013.  

 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy – Antoni Dębiec poprosił o przedstawienie opinii 

Komisji do projektu uchwały: 

1) Radny Zdzisław Omachel – Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów stwierdził, 

że Komisja w dniu 4 listopada 2014 r. pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały – 

oddano 3 głosy „za” (jednogłośnie). 

 

W otwartej dyskusji głos zabrał radny Paweł Lorens, który odnosząc się do § 3 ust. 1 pkt 3 

dotyczącego umorzenia przez Wójta, po uzyskaniu pozytywnej opinii Rady Gminy 

Krościenko Wyżne kwoty należności powyżej 5 000,00 zł zapytał, czy istnieje górna granica 

określająca wysokość takiego umorzenia. 

 

Wójt Gminy – Jan Omachel wyjaśnił, że patrząc od strony samorządu gminnego nie ma 

górnej granicy tj. nie ma maksymalnej kwoty takiego umorzenia. 

 

Następnie radny Paweł Lorens zapytał, czy przedmiotowa kwestia możne zostać określona  

w uchwale, czy też może ona stanowić jakiś konflikt. 

 

Wójt Gminy – Jan Omachel odpowiedział, że nie ma takiej potrzeby. Dodał, że w naszej 

gminie nie ma takich przypadków aby ktoś jednorazowo występowała o umorzenie należności 

w wysokości przekraczającej jednorazowo 5 000,00 zł. 

 

Radny Krzysztof Ronowski zauważył, że w kontekście omawianej sprawy to przepisy  

o pomocy de minimis określają o jaką pomoc może ubiegać się dany przedsiębiorca. Radny 

podkreślił, że w istocie to właśnie te przepisy określają kwotowy i czasowy zakres takiego 

umorzenia, tam zawarta jest górna granica umorzeń o jakie może ubiegać się przedsiębiorca. 

 

Pozostali radni nie zabrali głosu, wobec czego prowadzący posiedzenie – Antoni Dębiec 

zarządził głosowanie. W głosowaniu jawnym uczestniczyło 14 radnych: 

- „za” głosowało 14radnych (jednogłośnie), 

- „przeciw” – 0 radnych, 

- „wstrzymało się” od głosu 0 radnych, 
 

w związku z czym Rada Gminy Krościenko Wyżne podjęła UCHWAŁĘ NR XLI/308/ 2014 

w sprawie określenia zasad umarzania, odraczania i rozkładania na raty należności 

pieniężnych mających charakter cywilnoprawny, przypadających Gminie Krościenko 

Wyżne oraz jej jednostkom podległym (uchwała w załączeniu).  
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Ad. 12.  

Następnie przystąpiono do realizacji punktu w brzmieniu: Podjęcie uchwały w sprawie 

zmian w uchwale budżetowej Gminy Krościenko Wyżne na 2014 rok. 

 

Skarbnik Gminy – Grażyna Rugiełło przedstawiła projekt ww. uchwały wg zwiększeń oraz 

zmniejszeń w poszczególnych działach, rozdziałach i paragrafach klasyfikacji budżetowej 

(projekt uchwały w załączeniu). W szczególności stwierdziła ona, że:  

1) zmniejsza się plan dochodów o kwotę 0,06 zł, w tym: 

a) w dziale 801- Oświata i wychowanie w kwocie 0,06 zł – dochody bieżące; 

2) zmniejsza się plan wydatków o kwotę 0,06 zł, w tym: 

a) w dziale 801– Oświata i wychowanie w kwocie 0,06 zł – wydatki bieżące; 

3) zwiększa się plan dochodów o kwotę 74 543,34 zł, w tym: 

a) w dziale 756 Dochody od osób prawnych, od osób fizycznych i od innych jednostek 

nieposiadających osobowości prawnej oraz wydatki związane z ich poborem w kwocie 

7 764,25 zł – dochody bieżące; 

b) w dziale 801– Oświata i wychowanie w kwocie 2 140,06 zł – dochody bieżące; 

c) w dziale 921 – Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego w kwocie 64 639,03 zł –

dochody majątkowe; 

4) zwiększa się plan wydatków o kwotę 74 543,34 zł, w tym: 

a) w dziale 754 – Bezpieczeństwo publiczne i ochrona przeciwpożarowa w kwocie 

64 639,03 zł - - wydatki majątkowe; 

b) w dziale 801 – Oświata i wychowanie w kwocie 2 140,06 zł – wydatki bieżące; 

c) w dziale 851 – Ochrona zdrowia w kwocie 7 764,25 zł – wydatki bieżące; 

5) zmniejsza się plan wydatków o kwotę 96 001,00 zł, w tym: 

a) w dziale 750 - Administracja publiczna w kwocie 76 000,00 zł – wydatki bieżące; 

b) w dziale 854 – Edukacyjna opieka wychowawcza w kwocie 4 000,00 zł – wydatki 

bieżące; 

c) w dziale 926 - Kultura fizyczna w kwocie 16 001,00 zł – wydatki majątkowe; 

6) zwiększa się plan wydatków o kwotę 96 001,00 zł, w tym: 
a) w dziale 700 – Gospodarka mieszkaniowa w kwocie 2 000,00 zł – wydatki bieżące; 
b) w dziale 710 – Działalność usługowa w kwocie 10 500,00 zł – wydatki bieżące; 

c) w dziale 750 – Administracja publiczna w kwocie 6 000,00 zł – wydatki bieżące; 

d) w dziale 754 – Bezpieczeństwo publiczne i ochrona przeciwpożarowa w kwocie 30 360,97 zł – 
wydatki majątkowe; 

e) w dziale 801 – Oświata i wychowanie w kwocie 4 000,00 zł – wydatki bieżące; 

f) w dziale 852 – Pomoc społeczna w kwocie 4 000,00 zł – wydatki bieżące; 

g) w dziale 921 – Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego w kwocie 36 140,03 zł –

wydatki bieżące; 

h) w dziale 926 - Kultura fizyczna w kwocie 3 000,00 zł – wydatki bieżace; 

7) udziela się dotacji celowej w kwocie 10 000,00 zł dla Parafii Rzymsko-Katolickiej w 

Krościenku Wyżnym – na dofinansowanie prac konserwatorskich obiektów zabytkowych 

/konserwacja fasady przedsionka z rozetą elewacji frontowej kościoła parafialnego pw. 

Św. Marcina w Krościenku Wyżnym/; 

8) zmniejsza się plan wydatków budżetu gminy na 2014 rok związanych z realizacją zadań 

zleconych z zakresu administracji rządowej i innych zadań zleconych ustawami o kwotę 

6 000,00 zł: 

a) w dziale 750 - Administracja publiczna w kwocie 6 000,00 zł – wydatki bieżace; 

9) zwiększa się plan wydatków budżetu gminy na 2014 rok związanych z realizacją zadań 

zleconych z zakresu administracji rządowej i innych zadań zleconych ustawami o kwotę 

6 000,00 zł: 

a) w dziale 750 - Administracja publiczna w kwocie 6 000,00 zł – wydatki bieżące. 
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Następnie Przewodniczący Rady Gminy – Antoni Dębiec poprosił o przedstawienie opinii 

Komisji do projektu uchwały: 

1) Radny Zdzisław Omachel – Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów stwierdził, 

że Komisja w dniu 4 listopada 2014 r. pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały – 

oddano 3 głosy „za” (jednogłośnie). 

 

W otwartej dyskusji głos zabrał radny Paweł Lorens, który zapytał Wójta Gminy, czy istnieje 

kwota nadwykonania w zakresie modernizowanego budynku Ochotniczej Straży Pożarnej. 

 

Wójt Gminy – Jan Omachel odpowiadając na pytanie radnego wyjaśnił, iż taka kwota nie 

powinna powstać. Dodał, iż w tym momencie kierownik budowy wraz z inspektorem nadzoru 

inwestorskiego oraz pracownikiem Urzędu bilansują wykonane prace tj. prace, które zostały 

wykonane jako dodatkowe oraz te, które nie zostały wykonane, a które zostały przewidziane 

w kosztorysie.  

 

Radny Paweł Lorens zapytał Wójta Gminy czy posiada stosowną wiedzę w zakresie kwot. 

 

Wójt wyjaśnił, że nie powinno dojść do przekroczenia umownych kwot. Wójt zapewnił,  

iż Dyrektor KPB w Krośnie zobowiązał się, że w przypadku przekroczenia do 7 000,00 zł 

kwot określonej w kosztorysie nie będzie tej kwoty dochodził. 

 

Pozostali radni nie zabrali głosu, wobec czego Przewodniczący Rady Gminy – Antoni Dębiec 

zarządził głosowanie nad projektem uchwały. W głosowaniu jawnym uczestniczyło 

14 radnych: 

- „za” głosowało 14 radnych (jednogłośnie), 

- „przeciw” – 0 radnych, 

- „wstrzymało się” od głosu 0 radnych, 

 

wobec czego Rada Gminy Krościenko Wyżne podjęła UCHWAŁĘ NR XLI/ 309 /2014  

w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Krościenko Wyżne na 2014 rok (uchwała 

w załączeniu). 

 

Ad. 13. 

 W dalszej części posiedzenia przystąpiono do podjęcia uchwały w sprawie 

zarządzenia poboru podatku rolnego od osób fizycznych w drodze inkasa, określenia 

inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso. 

 

Wójt Gminy – Jan Omachel przedstawił ww. projekt uchwały (projekt uchwały 

w załączeniu). Stwierdził on, że jak co roku projekty uchwał dotyczące poboru podatku 

rolnego i leśnego zakładają, aby inkasenci, tj. Bolesław Pudłowski w Sołectwie Krościenko 

Wyżne oraz Wiesław Gomółka – w Sołectwie Pustyny otrzymali wynagrodzenie w wysokości 

4% sumy zainkasowanego podatku (procent na poziomie ubiegłorocznym). Ponadto Wójt 

wyjaśnił, że ostateczny termin wpłaty pobranych przez inkasentów kwot nastąpi w terminie 

do 7 dni roboczych po dniu, w którym, zgodnie z przepisami prawa podatkowego, wpłata 

podatku winna nastąpić. Wójt zaznaczył, że uchwały dotyczące poboru podatku rolnego  

i leśnego w drodze inkasa obowiązywać będą przez rok, a w przypadku ewentualnych zmian 

na stanowiskach sołtysów, których wybory zostaną przeprowadzone na przełomie miesiąca 

luty/marzec przyszłego roku, wymienionych powyżej inkasentów zastąpią nowo wybrane 

osoby. 

 

Następnie Przewodniczący Komisji przedstawili opinie do projektu uchwały: 
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1) radny Jan Omachel – Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Spraw 

Obywatelskich stwierdził, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały – 

oddano 5 głosów „za” (jednogłośnie); 

2) radny Zdzisław Omachel – Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów stwierdził, 

że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały jednogłośnie oddając 3 głosów 

„za”. 

 

W otwartej dyskusji głos zabrał radny Paweł Lorens, który zaproponował, aby  

w przedmiotowym projekcie uchwały inkasentów podatków określić jako sołtysów 

poszczególnych sołectw. 

Sekretarz Gminy – Alicja Fejkiel-Guzik wyjaśniła, że nie wystarczy aby na inkasentów 

wyznaczyć tylko sołtysów poszczególnych sołectw, bowiem inkasentów poszczególnych 

podatków należy oznaczyć personalnie. 

 

Przewodniczący Rady Gminy – Antoni Dębiec podkreślił, że inkasenci podatków muszą 

ponadto zostać oznaczeni personalnie ze względu na ich materialną odpowiedzialność. 

 

Pozostali radni nie zabrali głosu, wobec czego Przewodniczący Rady Gminy – Antoni Dębiec 

zarządził głosowanie. W głosowaniu jawnym uczestniczyło 14 radnych: 

- „za” głosowało 14 radnych (jednogłośnie), 

- „przeciw” – 0 radnych, 

- „wstrzymało się” od głosu 0 radnych, 

 

wobec czego Rada Gminy Krościenko Wyżne podjęła UCHWAŁĘ NR XLI/ 310 /2014 

w sprawie zarządzenia poboru podatku rolnego od osób fizycznych w drodze inkasa, 

określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso (uchwała w załączeniu).  

 

Ad. 14. 

 W dalszej części posiedzenia przystąpiono do podjęcia uchwały w sprawie 

zarządzenia poboru podatku leśnego od osób fizycznych w drodze inkasa, wyznaczenia 

inkasentów i określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso. 

 

Wójt Gminy – Jan Omachel przedstawił ww. projekt uchwały (projekt uchwały 

w załączeniu).  

 

Następnie Przewodniczący Komisji przedstawili opinie do projektu uchwały: 

1) radny Jan Omachel – Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Spraw 

Obywatelskich stwierdził, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały – 

oddano 5 głosów „za” (jednogłośnie); 

2) radny Zdzisław Omachel – Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów stwierdził, 

że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały jednogłośnie oddając 3 głosów 

„za”. 

 

W otwartej dyskusji nad projektami uchwał radni nie zabrali głosu, wobec czego 

Przewodniczący Rady Gminy – Antoni Dębiec zarządził głosowanie. W głosowaniu jawnym 

uczestniczyło 14 radnych: 

- „za” głosowało 14 radnych (jednogłośnie), 

- „przeciw” – 0 radnych, 

- „wstrzymało się” od głosu 0 radnych, 
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wobec czego Rada Gminy Krościenko Wyżne podjęła UCHWAŁĘ NR XLI/ 311 /2014  

w sprawie zarządzenia poboru podatku leśnego od osób fizycznych w drodze inkasa, 

wyznaczenia inkasentów i określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso (uchwała 

w załączeniu).  

 

Ad. 15. 

 Następnie przystąpiono do podjęcie uchwały w sprawie podatku od nieruchomości. 

 

Wójt Gminy – Jan Omachel przedstawił ww. projekt uchwały (projekt uchwały 

w załączeniu).  

 

Wójt poinformował, że ubiegłoroczna uchwała w sprawie podatku od środków 

transportowych, jak również uchwała w sprawie wprowadzenia opłaty od posiadania psów 

pozostają bez zmian, w związku z tym w 2015 roku obowiązywać będą identyczne jak  

w 2014 roku stawki podatkowe. Ponadto Wójt poinformował, że stawki podatku rolnego 

ulegną zmniejszeniu w stosunku do 2014 roku o 11,4 %, z uwagi na zmniejszenie ceny skupu 

żyta  

za 1 kwintal. Z kolei stawka podatku leśnego ulegnie zwiększeniu o 10,4 %, albowiem cena 

za kubik drewna wzrosła z 171,05 zł do 188,85 zł.  

 

Jednakże Wójt wyjaśnił, że pewne zmiany nastąpią jedynie w stosunku do podatku od 

nieruchomości i tak podatek: 

1) od gruntów pozostałych, w tym zajętych na prowadzenie odpłatnej statutowej 

działalności pożytku publicznego przez organizacje pożytku publicznego wyniesie 

0,17 zł od 1 m2 powierzchni (zmiana o 0,01 zł w stosunku do stawki 

obowiązującej w 2014 roku). Przy czym stawka maksymalna wynosi 0,47 zł. 

2) od pozostałych budynków lub ich części, w tym zajętych na prowadzenie odpłatnej 

statutowej działalności pożytku publicznego przez organizacje pożytku 

publicznego wyniesie 3,80 zł od 1 m2 powierzchni użytkowej (zmiana o 0,04 zł  

w stosunku do stawki obowiązującej w 2014 roku). Przy czym stawka 

maksymalna wynosi 7,78 zł. 

 

Następnie Przewodniczący Komisji przedstawili opinie do projektu uchwały: 

1) radny Jan Omachel – Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Spraw 

Obywatelskich stwierdził, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały – 

oddano 5 głosów „za” (jednogłośnie); 

2) radny Zdzisław Omachel – Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów stwierdził, 

że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały jednogłośnie oddając 3 głosów 

„za”. 

 

W otwartej dyskusji nad projektami uchwał radni nie zabrali głosu, wobec czego 

Przewodniczący Rady Gminy – Antoni Dębiec zarządził głosowanie. W głosowaniu jawnym 

uczestniczyło 14 radnych: 

- „za” głosowało 14 radnych (jednogłośnie), 

- „przeciw” – 0 radnych, 

- „wstrzymało się” od głosu 0 radnych, 

 

wobec czego Rada Gminy Krościenko Wyżne podjęła UCHWAŁĘ NR XLI/ 312 /2014  

w sprawie podatku od nieruchomości (uchwała w załączeniu). 
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Ad. 16. 

 W dalszej części posiedzenia przystąpiono do realizacji punku w następującym 

brzmieniu: „Przyjęcie informacji z działalności Samorządowego Przedszkola im. Wandy 

Chotomskiej w Krościenku Wyżnym, Publicznej Szkoły Podstawowej im. Jana  

Pawła II w Krościenku Wyżnym oraz Publicznego Gimnazjum w Krościenku Wyżnym 

w roku szkolnym 2013/2014”. 

 

Przewodniczący Rady Gminy – Antoni Dębiec powitał Panią Martę Such – Dyrektor 

Publicznej Szkoły Podstawowej im. Jana Pawła II, oraz Panią Dorotę Frydrych – pełniącą 

obowiązki Dyrektora Samorządowego Przedszkola im. Wandy Chotomskiej. 

 

Przewodniczący Rady Gminy zwracając się do Dyrektorów stwierdził, że ich pisemne 

szczegółowe informacje dot. działalności poszczególnych jednostek zostały przedstawione 

radnym do zapoznania wraz z materiałami na sesję, w związku z czym prosił o ewentualne 

uzupełnienie informacji odnośnie funkcjonowania danej jednostki (pisemne informacje 

Dyrektorów w załączeniu do protokołu). 

 

Pełniąca Obowiązki Dyrektora Samorządowego Przedszkola im. Wandy Chotomskiej  

w Krościenku Wyżnym – Dorota Frydrych poinformowała, że w przedstawionym 

sprawozdaniu ujęła wszystkie najważniejsze sprawy jakie miały miejsce w roku szkolnym 

2013/2014. 

 

Następnie Dyrektor Publicznej Szkoły Podstawowej im. Jana Pawła II w Krościenku 

Wyżnym – Marta Such poinformowała, że w przedstawionym sprawozdaniu ujęła wszystkie 

najistotniejsze kwestie. Dodała także, że chętnie odpowie na zadane pytania. Ponadto 

podziękowała Wójtowi Gminy oraz Radzie Gminy za dotychczasowe wsparcie dla Szkoły 

prosząc o dalszą pomoc i współpracę. 

 

W otwartej dyskusji Przewodniczący Rady Gminy – Antoni Dębiec zapytał, czy w obecnej 

chwili potrzeby naszej gminy w zakresie wychowania przedszkolnego zostały zabezpieczone. 

 

Pełniąca obowiązki Dyrektora Samorządowego Przedszkola im. Wandy Chotomskiej  

w Krościenku Wyżnym – Dorota Frydrych poinformowała, że potrzeby naszej gminy  

w zakresie wychowania przedszkolnego są zabezpieczone, tj. wszystkie dzieci zapisane do 

Przedszkola zostały przyjęte. 

 

Z kolei Dyrektor Publicznej Szkoły Podstawowej im. Jana Pawła II w Krościenku Wyżnym – 

Marta Such poinformowała, że w ubiegłym roku do Publicznej Szkoły Podstawowej 

uczęszczało 37 sześciolatków i 22 pięciolatków i 1 dziecko 7-letnie z uwagi na 

niepełnosprawność. 

 

Wójt Gminy – Jan Omachel uzupełnił, że wszystkie dzieci ubiegające się o miejsce  

i znajdujące się na liście rezerwowej do Samorządowego Przedszkola zostały przyjęte. 

Ponadto wyjaśnił, że obecnie nie ma żadnej listy rezerwowej dzieci oczekujących na 

przyjęcie.  

 

Następnie głos zabrał radny Paweł Lorens, który zwracając się do Pani Dyrektor Marty Such 

zapytał, czy tzw. niż demograficzny przeszedł już przez Szkołę, czy też nadal ma miejsce. 
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Dyrektor Publicznej Szkoły Podstawowej im. Jana Pawła II w Krościenku Wyżnym – Marta 

Such poinformowała, że częściowo ten demograficzny niż nadal się utrzymuje. Dodała, że  

w obecnym roku szkolnym w Szkole Podstawowej funkcjonuje jedna grupę pięciolatków oraz 

dwie grupy sześciolatków. Ponadto Dyrektor Publicznej Szkoły Podstawowej podkreśliła, że 

cieszy się, że Szkoła realizuje szereg programów, takich jak: „Szkoła inspiracji”, „Mały 

Mistrz”, jak również program „Umiem pływać”. Zaznaczyła, że realizacja powyższych 

programów jest zasługą organu prowadzącego szkołę. 

 

Radny Paweł Lorens, zwracając się do Pani Doroty Frydrych, zapytał o sytuację Przedszkola 

w zakresie posiadanego sprzętu dla dzieci, jego zużycia i ewentualnej wymiany. 

 

Pełniąca obowiązki Dyrektora Samorządowego Przedszkola im. Wandy Chotomskiej  

w Krościenku Wyżnym – Dorota Frydrych wyjaśniła, że na bieżąco stara się doposażać 

Samorządowe Przedszkole w potrzebny sprzęt, tj. zakupuje potrzebne zabawki oraz w miarę 

możliwości stara się doposażać plac zabaw. Ponadto przyznała, że w Samorządowym 

Przedszkolu każde środki mogą się przydać, bowiem nigdy nie można powiedzieć, że środki 

te są w nadwyżce. 

 

Wobec braku innych pytań, Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie nad 

przyjęciem informacji z działalności Samorządowego Przedszkola im. Wandy Chotomskiej  

w Krościenku Wyżnym, Publicznej Szkoły Podstawowej im. Jana Pawła II w Krościenku 

Wyżnym oraz Publicznego Gimnazjum w Krościenku Wyżnym w roku szkolnym 2013/2014. 

W głosowaniu jawnym uczestniczyło 14 radnych: 

 - „za” przyjęciem informacji głosowało 14 radnych (jednogłośnie), 

 - „przeciw” – 0 radnych, 

 - „wstrzymało się” od głosu 0 radnych, 

 

w związku z powyższym Rada Gminy Krościenko Wyżne przyjęła informację  

z działalności Samorządowego Przedszkola im. Wandy Chotomskiej w Krościenku 

Wyżnym, Publicznej Szkoły Podstawowej im. Jana Pawła II w Krościenku Wyżnym 

oraz Publicznego Gimnazjum w Krościenku Wyżnym w roku szkolnym 2013/2014. 

 

Ad. 17.  

 Następnie przystąpiono do realizacji punktu w brzmieniu: „Informacja Wójta Gminy 

o stanie realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 2013/2014.” 

 

Wójt Gminy przedstawił przedmiotową informację, zgodnie z art. 5a ust. 4 ustawy z dnia  

7 września 1991 r. o systemie oświaty (Dz. U. z 2004 r. Nr 256, poz. 2572 z poźn. zm.),  

wg którego organ wykonawczy jednostki samorządu terytorialnego w terminie do dnia  

31 października przedstawia organowi stanowiącemu jednostki samorządu terytorialnego 

informację o stanie realizacji zadań oświatowych tej jednostki za poprzedni rok szkolny, 

(informacja w załączeniu).  

 

Ad. 18. 

 W dalszej części posiedzenia przystąpiono do podjęcia uchwały w sprawie przyjęcia 

do wykonania części zadań z zakresu właściwości Powiatu Krośnieńskiego – „Zimowe 

utrzymanie dróg powiatowych w 2015 roku”. 

 

Wójt Gminy – Jan Omachel przedstawił ww. projekt uchwały (projekt uchwały 

w załączeniu). Stwierdził on, że po raz kolejny proponuje się przyjęcie do wykonania część 

zadania z zakresu właściwości Powiatu Krośnieńskiego – Powiatowego Zarządu Dróg 
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w Krośnie, polegające na zimowym utrzymaniu dróg powiatowych o łącznej długości 

9,454 km, zimowym utrzymaniu chodników zlokalizowanych w ciągu tych dróg oraz 

uprzątnięciu wykorzystanego materiału do zimowego utrzymania dróg i chodników 

po okresie zimowym (ul. Północna, ul. Południowa i ul. Marynkowska). Rozwiązanie 

odśnieżania dróg powiatowych poprzez przejęcie zadania powinno być skuteczniejsze, niż 

w przypadku realizacji wykonywanej bezpośrednio przez powiat. Wójt poinformował, że 

wynegocjowana dotacja z Powiatem Krośnieńskim za 1 km drogi wyniesie 3 800,00 zł brutto. 

Szczegóły w tym zakresie określi stosowne porozumienie zawarte pomiędzy Gminą,  

a Powiatem Krośnieńskim. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy – Antoni Dębiec poprosił o przedstawienie opinii 

Komisji do projektu uchwały: 

1) Radny Zdzisław Omachel – Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów stwierdził, 

że Komisja w dniu 4 listopada 2014 r. pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały – 

oddano 3 głosy „za” (jednogłośnie). 

 

W otwartej dyskusji nad projektami uchwał radni nie zabrali głosu, wobec czego 

Przewodniczący Rady Gminy – Antoni Dębiec zarządził głosowanie nad ostatnią w tej 

kadencji uchwałą Rady Gminy. W głosowaniu jawnym uczestniczyło 14 radnych: 

- „za” głosowało 14 radnych (jednogłośnie), 

- „przeciw” – 0 radnych, 

- „wstrzymało się” od głosu 0 radnych, 

 

wobec czego Rada Gminy Krościenko Wyżne podjęła UCHWAŁĘ NR XLI/ 313 /2014  

w sprawie przyjęcia do wykonania części zadań z zakresu właściwości Powiatu 

Krośnieńskiego – „Zimowe utrzymanie dróg powiatowych w 2015 roku”  

(uchwała w załączeniu). 

 

Przewodniczący Rady Gminy – Antoni Dębiec ogłosił 10-minutową przerwę w posiedzeniu  

w godz. 1350-1400. 

 

Ad. 19.  

 Po wznowieniu obrad przystąpiono do podsumowania kończącej się V kadencji Rady 

Gminy Krościenko Wyżne. 

Przewodniczący Rady Gminy powitał kierowników jednostek organizacyjnych, którzy 

przybyli na XLI w kadencji Sesję Rady Gminy. 

 

Przewodniczący Rady Gminy – Antoni Dębiec stwierdził, że obecna V kadencja Rady Gminy 

Krościenko Wyżne, obejmująca lata 2010-2014 dobiegła końca. Przewodniczący Rady 

stwierdził, że w tym czasie Rada Gminy obradowała na 41 sesjach, na których podjęto  

313 uchwał. W okresie tym frekwencja radnych uczestniczących w posiedzeniach wyniosła 

ok. 85 %. Kadencja ta była bardzo dobrą kadencją, podczas której w spokoju i w zgodzie 

udało się zrealizować bardzo wiele rzeczy, nie tylko tych materialnych. Przewodniczący Rady 

Gminy przypomniał, że w trakcie V kadencji na inwestycje w naszej gminie wydatkowano 

środki finansowe w wysokości 13,5 mln zł. Dodał także, że udało się zrealizować kilka 

programów, w tym kilka programów w Publicznej Szkole Podstawowej. Nadto udało się 

reaktywować kapelę ludową „Krościeniacy”, powstał „Klub Seniora” oraz powstała 

„Młodzieżowa Rada Gminy”. Przewodniczący Rady Gminy podziękował wszystkim za 

owocną współpracę w trakcie całej kadencji Rady Gminy. 
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Następnie Wójt Gminy – Jan Omachel podziękował wszystkim za pomoc i wspólną pracę. 

Podkreślił, iż kończąca się kadencja była kadencja bardzo udaną, w szczególności udaną pod 

względem inwestycyjnym. 

 

Przewodniczący Rady Gminy – Antoni Dębiec podziękował kierownikom jednostek 

organizacyjnych, stwierdzając, że nie tylko Rada Gminy, Wójt i urzędnicy, ale przede 

wszystkim instytucje, które tworzą całą lokalną społeczność naszej gminy działały bardzo 

sprawnie, przyczyniając się do tworzenia lokalnej rzeczywistości. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy – Antoni Dębiec wspólnie z Wójtem Gminy – Janem 

Omachlem wręczyli radnym oraz kierownikom jednostek organizacyjnych Gminy Krościenko 

Wyżne pisemne podziękowania za wszelkie formy współpracy, dobre relacje, a przede 

wszystkim za okazaną życzliwość, serdeczność i przyjazną atmosferę, życząc im dalszych 

sukcesów w życiu osobistym, zawodowym jak i w działaniach na niwie pracy na rzecz 

społeczności lokalnej.  

 

W tym czasie, po usprawiedliwieniu się radna Beata Sobieraj opuściła obrady. Od tej pory  

w posiedzeniu uczestniczyło 13 radnych. 

 

Następnie Wójt Gminy podziękował Przewodniczącemu Rady Gminy za pomyślną 

współpracę. oraz wszelkie działania podejmowane na rzecz wszystkich mieszkańców 

Krościenka Wyżnego.  

 

W dalszej części posiedzenia Przewodniczący Rady Gminy – Antoni Dębiec przypomniał 

obecnym na posiedzeniu, o sukcesie radnego Edwarda Marszałka, który w finale XIV edycji 

Programu Społecznego popularyzującego język polski zdobył tytuł Mistrza Mowy Polskiej. 

W związku z tym razem w Wójtem Gminy, w imieniu Rady złożyli radnemu Edwardowi 

Marszałkowi najserdeczniejsze gratulacje.  

 

Radny Edward Marszałek serdecznie podziękował wszystkim za gratulacje i duchowe 

wsparcie, dziękując jednocześnie za oddane głosy. Zwrócił uwagę, że dzięki kolejnej  

już edycji Programu Społecznego Mistrz Mowy Polskie, ludzie mogą dowiedzieć się,  

że mowa polska jest ważna, a język polski nie jest wyłącznie domeną aktorów, publicystów, 

dziennikarzy czy też zawodowych prezenterów, bowiem najlepszy przykładem jest człowiek 

z Krościenka. W związku z tym cieszy fakt, że do tych Mistrzów Mowy Polskiej wybrzmiewa 

czasem głos o takiej osobie z Krościenka.  

 

Ad. 20.  

 W dalszej części posiedzenia Rada Gminy przystąpiła do realizacji punktu 

w brzmieniu: „Wolne wnioski, interpelacje i zapytania”. 

 

Głos zabrał Przewodniczący Rady Gminy – Antoni Dębiec, który przekazał radnym gminy 

Krościenko Wyżne zaproszenie na koncert charytatywny „Złote Serca”, który odbędzie się  

23 listopada 2014 r. o godz. 1430 w sami Domu Ludowego w Krościenku Wyżnym. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy odczytał pismo, jakie wpłynęło do Rady Gminy  

od mieszkańców ulicy Granicznej i Dukielskiej w Pustynach, dotyczące wykonania 

połączenia z ulicą Księżą, poprzez zapewnienie ścieżki pieszo rowerowej, która zapewniłaby 

krótszą i bezpieczniejszą drogę m.in. do firmy Walter, do szkoły, Urzędu Gminy, na pocztę 

oraz parafialny cmentarz. 
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Wójt Gminy – Jan Omachel przypomniał obecnym, że na XXXVII sesji w dniu 26 czerwca 

2014 roku Rada Gminy przeprowadziła debatę nad pisemnym wnioskiem skierowanym przez 

Pana Stanisława Podkula, w którym wyraził chęć zakupu części działki o numerze 

ewidencyjnym 4449, położonej w Pustynach przy ul. Księżej. Ponadto przypomniał, że ta 

część działki o numerze ewidencyjnym 4449 stanowiła rów, który dawnej funkcjonował jako 

ścieżka. Wyjaśnił, że obecnie rów ten jest zakręgowany i od przeszło 20 lat ww. przejście już 

nie funkcjonuje, bowiem zostało ogrodzone siatką. Dlatego w związku z powyższym Gmina 

posiada dwie możliwości działania. Pierwsza z nich zakłada podjęcie działań zmierzających 

do usunięcia posadowionego tam ogrodzenia. Druga z kolei zakłada odstąpienie od tego 

działania i przesunięcie ww. ścieżki w stronę księżego lasu, gdzie gmina posiada własną 

drogę, która łączy się z ww. rowem. Jednakże w przypadku obu tych rozwiązań należy wziąć 

pod uwagę kwestię wykupienia od właścicieli kawałka prywatnego gruntu, aby umożliwić 

stosowne połączenie obu tych ulic z ulicą Księżą. Przy tym Wójt zaznaczył, że powyższy 

wniosek mieszkańców Pustyn jest jak najbardziej uzasadniony, a skrót pieszo-rowerowy jest 

w tym miejscu jak najbardziej potrzebny.  

 

Ad. 21. 

 W ostatniej części posiedzenia, wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący 

Rady Gminy Krościenko Wyżne - Antoni Dębiec podziękował wszystkim obecnym za udział 

w posiedzeniu, a następnie zamknął ostatnią XLI Sesję Rady Gminy Krościenko Wyżne. 
 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

Protokołował:  

  Łukasz Lorens 

 

 

 

       PRZEWODNICZĄCY RADY 

        mgr Antoni Dębiec 

 


